
Jegyzőkönyv 
 

 
Készült Neszmély Község Képviselőtestületének 2011. augusztus 31-én tartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 
Sulyok Krisztián pénzügyi gondnok  
 
Gál Istvánné, Farkas Péter, Pató Bálint, Szabó Géza, Takácsné Pogrányi Irén képviselők. 
 
Kószás Vendel Attila képviselő jelezte távolmaradását. 
 
Rossz Jánosné jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként: 
Dörömbözy Margit iskolaigazgató 
Viziné Tóth Erika óvodavezető 
 
Lakosság részéről: 3 fő. 
 
Janovics István: Köszöntöm a megjelenteket, megállapítom, hogy a képviselőtestület 
határozatképes. A 12. egyebek napirendi pontot a 11. napirendi pontban tárgyalnánk. 12. 
napirendi pont zárt ülésen való tárgyalására teszek javaslatot.  Mindenki megkapta a napirendi 
pontokat és az előterjesztéseket, kinek van hozzászólása. 
 
Egyebek napirendhez: 
 
Szabó Géza: 10-es út mentén fák akadályozzák a kilátást 
 
Pató Bálint: Megemlékezés, zártkapu, kutak mentése 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Kulturális Munkacsoport tevékenysége 
 
Janovics István: Búcsú megtartásának megbeszélése.  
 
A képviselőtestület az alábbi napirendi pontokat  egyhangúlag elfogadja. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
38/2011. (VIII. 31.) számú határozata 

A napirendi pontok elfogadásáról 
 
Neszmély Község Képviselőtestülete a napirendi pontokat az alábbiak szerint fogadja el: 
 

1. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű határozatok 
végrehajtásáról 

2. Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének …sz. rendelete a 2011. évi 
költségvetésről szóló …rendelet módosításáról 

3. Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének …sz. rendelete, Neszmély 
Község egyes önkormányzati rendeleteinek hatályon kívül helyezéséről 
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4. Launai Miklós Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Szakiskola 
2010/2011-tanévi beszámolója 

5. A Cseperedő Napköziotthonos Óvoda 2010/2011 nevelési évi beszámolója 
6. Launai Miklós Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Szakiskola 

alapdokumentumainak felülvizsgálata, módosítása 
7. Tájékoztató a parlagfű mentesítés érdekében megtett intézkedésekről 
8. Álláspont kialakítása Neszmély Község, az Önkormányzata részére felajánlott 

földterületek fogadásáról 
9. Németh Tibor kérése a 1101 hrsz. terület művelési ág változtatásáról 
10. Molnár János kérése 612/1 hrsz. terület rendezéséről 
11. Egyebek 
12. Álláspont kialakítása Rétesfalva Kft.-vel kapcsolatos eljárásban (zárt ülés) 
 

 
1.Beszámoló a két ülés között történt eseményekről, s a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 
 
 
Sulyok Krisztián: Adósságrendezési eljárással kapcsolatban az alábbi tájékoztatást adom. 
A tértivevények nem teljes körűen érkeztek vissza, egy még hiányzik. Újra kísérletet teszünk 
a kézbesítésre. 
Kifogást kaptunk, mert Benkő Ferencnek járó pénzt letétbe helyeztük 
Kifogásra a választ elküldtük, a jogi képviselővel egyeztettünk, és az iratokat benyújtottuk a 
bíróságnak. 
 
Janovics István: Benkő Ferenc elleni büntető eljárási pere 2011. 09. 20-án lesz.  
Tájékoztatom a képviselőtestületet, hogy a korm. rendelet alapján vis maior pályázatot 
benyújtottuk, a hiánypótlásnak is eleget tettünk. 
Eddig 14 főt foglalkoztattunk közhasznúként. 
A kistérségi lehetőséget kihasználva 2 főt parlagfű mentesítésére foglalkoztattunk. 
Tervezzük a tél folyamán 2 fő felvételét is. A hátrányos helyzetű Önkormányzatoknak írtak ki 
erre pályázatot. 
Az erdészetnél dolgozó munkásokról pozitív véleményt adtak, jövőre is alkalmazzák őket. 
Augusztus 15-től iskolaigazgató helyettes Takácsné Pogrányi Irén lett, mivel Eckl Ilona 
nyugdíjba vonul. 
Rendezvényeink: Hídverő Napok, Pathi Hídverő, Augusztus 20-i ünnepség egyaránt 
színvonalas volt és pozitív visszajelzést kaptunk mindegyikről. 
 
Ezzel kapcsolatban kérdése, hozzászólása senkinek nincs. A képviselőtestület a beszámolót  
egyhangúlag elfogadta. 
 
 

2. Neszmély Község Önkormányzat képviselőtestületének …sz. rendelete a 2011. évi 
költségvetésről szóló .. rendelet módosításáról. 

 
Janovics István: Az előterjesztést minden képviselő megkapta. 
 
László Ferenc: Az eredeti költségvetésben a szociális területet érintő állami kiegészítések 
nem kerültek feltüntetésre. Ezt a módosítás során korrigáltuk. 
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Sulyok Krisztián: Óvodánál 4 % túllépés van, ne legyen ilyen. Figyeljenek jobban az 
időarányos gazdálkodásra. 
 
A képviselőtestület egyhangúlag megalkotta a rendeletét. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
8/2011/(VIII. 31.) számú rendelete 

A 2011. évi önkormányzati költségvetésről s a költségvetés végrehajtásának szabályairól 
szóló 3/2011. (II.24.) sz. önkormányzati rendelet módosításáról 

(A rendelet jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 

3. Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének ..sz. rendelete, Neszmély 
Község egyes önkormányzati rendeleteinek hatályon kívül helyezéséről 

 
Janovics István: Az előterjesztéseket kiküldtük a képviselőtestületi tagoknak.  
 
László Ferenc: Átnéztem a rendelkezésemre álló dokumentumokat és a 1997-től napjainkig a 
kimutatásból 4. és a 32. sz. korrigálását kérem, vegyék figyelembe. 
 
Pató Bálint: Állattartási és ebtartási rendelet helyett van-e más? 
 
László Ferenc: Nincs. Új rendeletet kell alkotni, ha a képviselőtestület szabályozni szeretné. 
 
Neszmély Község Önkormányzatának Képviselőtestülete egyhangúlag a következő rendeletet 
alkotja. 
 

Neszmély Község Önkormányzat képviselőtestületének 
9/2011. (VIII. 31.) számú rendelete 

A Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének sz. rendelete, Neszmély Község 
egyes önkormányzati rendeleteinek hatályon kívül helyezéséről 

(A rendelet jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
 
4. Launai Miklós Általános Iskola, Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Szakiskola 

2010/2011-tanévi beszámolója 
 
Janovics István: Iskolaigazgató beszámolóját mindenki megkapta. 
 
Pató Bálint: Az SzMSz-ben kollégium szerepel, van-e kollégiumunk? 
 
Dörömbözy Margit: Nincs 
 
Több hozzászólás észrevétel nem volt. A jelzett javítással Képviselőtestület egyhangúlag 
elfogadta a beszámolót. 
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Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 

39/2011. (VIII. 31.) sz. határozata 
Launai Miklós Általános Iskola Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Szakiskola 

2010//2011-tanévi beszámolóját elfogadja 
 
 

Határidő: 2011. augusztus 31. 
Felelős: Janovics István polgármester 

                     Dörömbözy Margit iskolaigazgató 
 
 

5. A Cseperedő Napköziotthonos Óvoda 2010/2011 nevelési évi beszámolója 
 

Janovics István: Az óvoda által elkészített beszámolót megkapták a képviselők. 
 
Hozzászólás észrevétel nem volt, a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta a beszámolót. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
40/2011. (VIII. 31.) sz. határozata 

A Cseperedő Napköziotthonos Óvoda 2010/2011 nevelési évi beszámolóját elfogadja 
 

Határidő: 2011. augusztus 31. 
Felelős: Janovics István polgármester 

                Viziné Tóth Erika óvodavezető 
 
 
6. Launai Miklós Általános Iskola Alapfokú Művészetoktatási Intézmény és Szakiskola 

alapdokumentumainak felülvizsgálata, módosítása 
 
Janovics István: Ehhez is megkapták a képviselők a beszámolót. Észrevétel, kérdés nem 
hangzott el.  
 
Dörömbözy Margit: A dokumentumok felülvizsgálata jogszabályi kötelezettség, illetve 
művészeti oktatás fejlesztése miatt szükséges. 
 
A képviselőtestület egyhangúlag elfogadta a beszámolót. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
41/2011. (VIII. 31.) sz. határozata 

 
1. Neszmély Község Önkormányzatra engedélyezi a Launai Miklós Általános Iskola, 

AMI és Szakképző Iskolában a 2011/2012-es tanévben a felzárkóztató osztály 
bontását., az előterjesztésben foglalt feltételek mellett. Az iskolában a tanévben 9 
osztály és 1 napközis csoport működhet. 
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Felelős: Janovics István polgármester 
    Dörömbözy Margit iskolaigazgató 

Határidő: 2011. szeptember 01. 
 

 
2. Neszmély Község Önkormányzata jóváhagyja a Launai Miklós Általános Iskola, AMI 

és Szakképző  Iskola módosított alapító okiratát és pedagógiai programját. 
 

Felelős: Janovics István polgármester 
Határidő: 2011. szeptember 01. 

 
3. Neszmély Község Önkormányzata jóváhagyja a Launai Miklós Általános Iskola, AMI 
és Szakképző Iskola módosított szervezeti és működési szabályzatát. 
 

Felelő: Janovics István 
Határidő: 2011. szeptember 01. 

 
 

7. Tájékoztató a parlagfű mentesítés érdekében megtett intézkedésekről 
 
Janovics István. Fertőzött területekre küldünk ki felszólításokat. A melléklet szerint látható, 
hogy sokan eleget tettek a felszólításnak, így a munkánk eredményesnek értékelhető. 
A határozati javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
42/2011 (VIII. 31.) sz. határozata 

Tájékoztató a parlagfű mentesítés érdekében megtett intézkedésekről szóló beszámolót 
elfogadja. 

 
Határidő: 2011. augusztus 31. 

Felelős: Janovics István polgármester 
 
 

8. Álláspont kialakítása Neszmély Község, az Önkormányzata részére felajánlott 
földterületek fogadásáról 

 
Janovics István: A parlagfű elleni védekezésből adódóan többen felajánlották földterületeiket 
az önkormányzatnak. Ebben a kérdésben közös álláspont kialakítása szükséges. 
 
Pató Bálint: Többi tulajdonos társat felkérni, és úgy fogadjuk el. Ha telkeket szerzünk az nem 
befolyásolja az adósságrendezési eljárást? 
 
Sulyok Krisztián: Nem befolyásolja, egyetért Pató Bálint véleményével. 
 
László Ferenc: Pató Bálinttal egyetértek, meg kell keresni a többi tulajdonosokat, csak akkor 
van értelme az önkormányzatnak vagyont szereznie. 
 
Janovics István. Ingatlanonként a nyilatkozatokat beszerezni. 
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Ezekkel a javaslatokkal a képviselőtestület egyetért, és egyhangúlag elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
43/2011. (VIII. 31.) sz. határozata 

Álláspont kialakítása Neszmély Község, az Önkormányzata részére felajánlott földterületek 
fogadásáról 

 
Neszmély Község Képviselőtestülete az előterjesztés mellékletében foglalt felajánlások 
elfogadásához előzetesen hozzájárul. Felhatalmazza a Polgármester urat, hogy az ügylet jogi 
előkészítését követően a konkrét egyeztetéseket folytassa le, és a következő testületi ülésre 
döntésre terjessze be. 

 
Határidő:2011. szeptemberi testületi ülés 

Felelő: Janovics István polgármester 
László Ferenc jegyző 

 
 

9. Németh Tibor kérése a 1101 hrsz. terület művelési ág változtatásáról 
 
Janovics István: Németh Tibor 1101 hrsz. ingatlan művelési ág változtatását kérte, az erről 
szóló előterjesztést a képviselőtestület megkapta. 
 
László Ferenc: A Terrénum Kft. szakvéleménye olvasható, Németh Tibor vállalja az ezzel 
járó teljes költséget. 
 
Szabó Géza: Közművek hol vannak? 
 
László Ferenc: Belterület és külterület határán van a két telek, ezeket egyesíteni szeretné és 
építkezne. 
 
Pató Bálint: Itt akar letelepedni, ezért támogatni kell. Árkot úttá minősíteni, lehet-e? 
 
A határozati javaslatot egyhangúlag elfogadta a képviselőtestület 
 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
44/2011. (VIII. 31.) sz. határozata 

Németh Tibor kérése a 1101 hrsz. terület művelési ág változtatásáról 
 

1. Neszmély Község Képviselőtestülete hozzájárul, az 553/3 hrsz. terület közúttá 
nyilvánításához. 

2. Neszmély Község Képviselőtestülete hozzájárul, 1101 hrsz. termelésből történő 
kivonásához, a terület belterületbe történő csatolásához. 

3. Neszmély Község Képviselőtestülete hozzájárul, 552 hrsz. árok művelési ágú terület 
közúttá nyilvánításához. 

4. Neszmély Község Képviselőtestület 1-3 .pontban leírt határozata abban az esetben 
hajtható végre, ha az Önkormányzat részére a területrendezésnek költségkihatása 
nincs. 
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Határidő: 2011. október 30. 

Felelős: Janovics István polgármester 
 
 
 

10. Molnár János kérése 612/1 hrsz. terület rendezéséről 
 
Janovics István: A képviselőtestület megkapták az előterjesztést a Terrénum Kft 
szakvéleményével együtt. 
 
Pató Bálint: Kimérték a területet és nem egyezik a valóságban, mint a térképen. Az út 
jogilag nem ott megy, ahol fizikailag van. 
 
A határozati javaslatot egyhangúlag elfogadta a képviselőtestület. 
 

Neszmély Község Önkormányzat Képviselőtestületének 
45/2011. (VIII. 31.) sz. határozata 

Molnár János kérése 612/1 hrsz. terület rendezéséről 
 
 

1. Neszmély Község Képviselőtestülete, a 612/1 hrsz. Alatti, és a rendezés érdekében, 
az előterjesztés mellékletében lévő szakértői iratban feltüntetett területek rendezését 
támogatja azzal, hogy az érintetteknek nyilatkozniuk kell együttműködési 
szándékukról és meg kell előzetesen egyezniük a közös anyagai teherviselésről. 

 
2. Neszmély Község Képviselőtestülete a nyilatkozat kézhezvételét követően 
megbízza, a Terrénum Kft-t a rendezés operatív lebonyolításra. 

 
Határidő: 2011. október 30. 

Felelős: Janovics István polgármester 
 

 
 

12. Egyebek 
 
Szabó Géza: Út menti fák. Komáromi féle ház előtt a Fő úton megnézni kinek a 
tulajdonában van a fa, nyomja a vezetéket, és gátolja a kilátást.  
 
Pató Bálint: Minden testületi ülésre készülni fogok egy-egy megemlékezéssel. 
Megemlékezés az 1947. évi kékcéldulás választásokról, milyen helyzet alakult ki, a 
országban ennek következtében. 
 
Zárt kapuk, a faluháznál a kaput zárni kellene, pedagógus mehet, de gyerek nem, mert 
veszélyes. 
 
László Ferenc: A balesetveszély miatt zárni kell, ne menjen senki. 

 
Sulyok Krisztián: Óvoda kapuja mindig nyitva van, kéri hogy figyeljenek oda. 
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Pató Bálint: Kutak mentése. Komáromi Tibor és Mike János előtti kutakat rendbe tenni. 
 

László Ferenc: A környékét is rendbe kell tenni. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Mini előtti nyomós kutat is fel kellene újítani. 
 
Pató Bálint: Komáromi Tibor előtti utat rendbe tenni. 
 
Janovics István: Megvizsgáljuk a felvetéseket. 
 
Gálné Istvánné: A Református templom utáni járdát felújítani az óvoda felé. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Megvizsgálni a területet, és a nagy hibákat kijavítani. 
 
Gál Istvánné: Mi magunk megcsinálnánk, egy kis segítséggel. 
 
Janovics István: Utána nézünk, hogy mit tehetünk. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Kulturális munkacsoport sokat tett a főzőverseny sikeréért, a 
20-i ünnepség megrendezéséért, nagyon jól sikerült mind a kettő. Megindult a közösségi 
együttműködés a faluban.  
Színjátszó csoport létrehozásához nem igen jelentkeznek. 
Következő tervben szerepel a névtábla elkészítése, a faluban született gyermekek 
neveivel, melyet az önkormányzat falára tennénk, ifjúság fala lenne. 
 
Janovics István: Bucsu ideje szeptember 10-én lesz, helyszínét kell megbeszélni.  
 
A képviselőtestület a Duna parti hajó skanzen területét tartják a legalkalmasabbnak. 
 
További észrevétel nem érkezett, Janovics István polgármester bezárta az ülést, melyet 
rövid szünet után zárt üléssel folytatódott. 
 
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
Janovics István        László Ferenc 
polgármester            jegyző 
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